
Initiativärende 
 
I 2024 års budget för grundskolan fanns medel avsatt för 360,56 tjänster (292,98 lärartjänster 

och 67,58 övriga tjänster). Medan det för 2025 endast har anslagits medel för 350,68 tjänster 

(285,6 lärartjänster och 65,42 övriga tjänster). Under 2024 var i genomsnitt 2692 elever 

inskrivna i grundskolan och för 2025 kommer elevantalet vara ungefär detsamma: i januari 

uppgick antalet elever till 2707. Under 2025 ska alltså organisationen minskas med tio tjänster 

utan att detta motsvaras av någon minskning av antalet elever eller klasser.  

 

Eftersom skolorganisationen till övervägande del är läsårsbunden kan i många fall 

anpassningsåtgärder verkställas först från och med höstterminen, vilket innebär att 

anpassningsbehovet i många fall mer än fördubblas. 

 

Samtidigt brottas grundskoleverksamheten med stora utmaningar. Det gäller andelen elever 

som blir behöriga till gymnasiet, men också resultaten i flera enskilda ämnen. Dessutom är det 

många elever som är i behov av särskilt stöd. 

 

Oppositionspartierna i Ulricehamn har från såväl personal, fackliga organisationer, 

förvaltning som medborgare fått veta att det i detta nu pågår omfattande neddragningar för att 

sektor lärande under året ska nå budget i balans. Det finns en oro över hur detta ska kunna 

genomföras utan att försämra kvalitet och arbetsmiljö.  

 

Vi föreslår därför att kommunstyrelsen, som skolans huvudman, ger förvaltningen i uppdrag 

att vid nästa kommunstyrelsesammanträde redovisa vilka åtgärder som planeras för att nå 

budget i balans och hur dessa ska kunna effektueras med bibehållen och förbättrad kvalitet.  

 

Kerstin Berggren, Miljöpartiet 

Mikael Levander, Nya Ulricehamn 

Ruža Källström, Socialdemokraterna 

Matthias Nordgren, Vänsterpartiet 

 


	Initiativärende

